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Pan
Marcin Małecki
Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację z 15 maja 2023 r. informuję, że Pana prośba 
dotycząca dojazdów komunikacją miejską z ulic Żołnierskiej oraz Zachodniej
do centrum miasta została przekazana do firmy Marcin Gromadzki Public 
Transport Consulting, która przeanalizuje sytuację.

Wydział Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Kalisza do końca maja przyjmuje 
wnioski mieszkańców Kalisza w sprawie korekty rozkładu komunikacji miejskiej.
Jednocześnie informuję, że w czasie wakacji planujemy wprowadzić zmiany
w kursowaniu autobusów, aby dostosować rozkład do zgłaszanych potrzeb 
mieszkańców.

Łączę wyrazy szacunku
         Prezydent Miasta Kalisza

    /…/
 Krystian Kinastowski  



Kalisz, 15.05.2023 roku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie nowego rozkładu 

Kaliskich Linii Autobusowych. 
 
W związku z prośba mieszkańców osiedla Majków, proszę o ponowne przeanalizowanie 
dojazdów do centrum miasta z ulicy Żołnierskiej. Obecnie mieszkańcy Majkowa, głównie 
osoby starsze, muszą często pieszo dotrzeć do wielu miejsc w centrum miasta. Podobnie 
jest z powrotem do domów, zwłaszcza w weekendy, bardzo trudno jest wrócić na to osiedle z 
centrum Kalisza. Przypominam, że w tym rejonie jest także cmentarz odwiedzany przez 
mieszkańców ze wszystkich rejonów naszego miasta. 
Podobnie ,niesatysfakcjonujące są nowe linie od ul zachodniej. Autobusy, które w godzinach 
porannych miały ułatwić dojazd do szkół w centrum miasta, docierają jedynie na osiedle 
Dobrzec i do galerii Amber. Przypomnę , że większość  młodzieży szkolnej  korzystającej z 
komunikacji miejskiej to uczniowie szkół średnich, a wiekszość szkół średnich jak np. I , II i III 
L.O,  czy też technika , nie są zlokalizowane na Dobrzecu lub okolicach galerii Amber. 
Ewentualna przesiadka wiąże się z tym , że uczniowe nie są wstanie zdążyć do szkoły na 
godz. 8.00. Nie jesteśmy aż tak rozległym miastem , aby mieszkańcy Majkowa czy Sulisławic 
jadący od strony ul Zachodniej,  musieli za każdym razem przesiadać się w połowie podrózy 
do innego autobusu. 
 

 
 
 
 

 

                                                                                                     

                                                                                                    Z wyrazami szacunku 

Marcin Małecki  

Radny Rady Miasta Kalisza 


